
De COMMISSIE SOCIALE LEEFOMGEVING DORDRECHT van de gemeente DORDRECHT ;

gezien het voorstel van het college van Burgemeester en Wethouders van dinsdag 19 mei 2020 
inzake Startnotitie herijking Toekomstvisie Sportparken;

b e s l u i t :

Fracties maken diverse opmerkingen over de voorgestelde inhoudelijke en proceskaders voor het 
beoogde "Programma Sportparken". Wat betreft inhoud vindt de wethouder het nu nog te vroeg 
om daar op te reageren, maar de zes inhoudelijke kernelementen uit 2015 vormen wel de basis 
voor de gesprekken de komende tijd. De wethouder geeft aan dat het college heeft geconstateerd 
dat het niet effectief is geweest om als stadsbestuur aan de verenigingen op te leggen wat er zou 
moeten gebeuren. De wethouder wil dit keer verenigingen zelf veel meer uitdagen 
verantwoordelijkheid te nemen voor hun eigen toekomst. Tegelijk moeten die keuzes van de 
verenigingen wel passen in de kaders van de gemeente; zo niet dan kan de gemeente een 
bepalender rol gaan spelen. Fracties vragen ook naar de samenhang met het voorgelegde 
verenigingshallenplan (VHP) en vinden dat het integraal huisvestingsplan gymzalen ook in deze 
commissie moet worden behandeld (gebeurt nu in B&M).
De wethouder zegt de commissie toe gesprekstafels te gaan organiseren met gemeenteraad, 
sportverenigingen en vertegenwoordigers van de lokale sport, richting besluitvorming over het 
programma. De commissie besluit de startnotitie als hamerstuk naar de raad te sturen; VSP en 
D66 kondigen stemverklaringen aan. 

Aldus besloten in de vergadering van dinsdag 9 juni 2020.


